

dem Namen *P. quadrimaculatus* gesandt hat und die wohl als solche von den amerikanischen Hemipterologen in ihren Arbeiten aufgenommen ist, überein. Sie ist indessen eine noch unbeschriebene Art, deren Diagnose hier folgt.

P. dilatatus n. sp.

Ovalis, niger, sat nitidus; capite basi pronoti saltem dimidio angustiore, ab antico viso latitudine postica paullo breviore, vertice impressione longitudinali instructo; pronoto latitudine basali distinete breviore, cebre fortiter punctato, disco postico sat alte inflato-convexo, medio et lateribus ante angulos obtuse et late impresso, gibbis intermediis valde obtuse rotundatis, margine eorum postico a latere viso fortiter declivi et antico multo breviore, margine basali medio late leviter sinuato; scutello bene discreto, punctato; hemielytris abdomen longe superantibus, nigris, opacis, laevibus, embolio toto lato, margine costali sat fortiter rotundato, macula anteriore tertiam basalem partem vix superante guttulaque minuta mox ante apicem albis, margine basali anguloque interiore cunei nigris, venis membranae apicem versus nigricantibus; rostro, antennis pedibusque albis, articulo secundo antennarum latitudini verticis oculique unici aequo longo, ultimis fuscis; femoribus posticis dimidio apicali nigris. Long. $3\frac{1}{3}$, lat. hemielytrorum $1\frac{2}{5}$ mm.

Marshall, Md, d. 24 junii 1897: Washington d. 23 junii 1890, D. HEYDEMANN.

P. 4-maculata GUÉR. similis, sed major, statura distinete latiore, margine costali embolii fortino rotundato, embolio ante apicem solum guttula minuta, interdum deficiente, nec macula subquadrata alba signata femoribusque posticis dimidio apicali usque in apicem nigris divergens.

Sixeonotus REUT., Öfv. Vet. Ak. Förh. 1875, N:o 9, p. 77.

In Ent. Amer. III, 1887, p. 149 sagt UHLER: „the genus *Sixeonotus* is preoccupied by *Pyenoderes* GUERIN; the latter name having priority by many years over the former“. Diese beiden Gattungen sind jedoch in der That gar nicht identisch, obwohl habituell einander sehr ähnlich, indem *Sixeonotus* sich von *Pyenoderes* durch die breitere und kürzere Gestalt, durch das Pronotum, das hinten deutlich ein wenig breiter als lang ist und nie so hoch wie bei *Pyenoderes*, wie endlich besonders durch die Struktur der glänzenden (nicht matten) Halbdecken, deren Embolium schmal, verdickt umgebogen, nicht wie bei *Pyenoderes* flach verbreitet ist, unterscheidet. Die Gattung ist in Mexico durch mehrere noch unbeschriebene Arten vertreten. Auch in den Vereinigten Staaten finden sich wenigstens drei Arten, *S. insignis* REUT. und die zwei hier beschriebenen.

S. tenebrosus DIST. — *Eccritotarsus* id. DIST., Biol. Centr.-amer., Rhynch. Het. I, p. 441, 12
(cum typo comparatus).

Late ovalis, cum antennis pedibusque niger, nitidus, solum articulo tertio antennarum basin versus obscure testaceo, coxis apicem versus, trochanteribus tarsisque albidis, his apice nigris; hemielytris sat nitidis, nigris; membrana albida, venis cum areola nigris; capite basi pronoti fere duplo angustiore, latitudini basali cum oculis fere aequo longo, vertice saepe utrinque ad oculum tenuiter testaceo, fronte foveola basali oblonga instructa; articulo secundo antennarum margine verticis interoculari paullo breviore; pronoto pone callos minutos tumido-